
         10.11.22 
 
Til Administrasjonsutvalet og Formannskapet 
 
Ytringar rundt budsjettframlegg 2023 
 
Utdanningsforbundet, Fagforbundet og Vernetenesta ser det er svært uheldig at neste års 
budsjett ikkje har tatt høgde for nokon investeringar ute på einingane. Me ser det er svært 
mange behov med vesentleg viktige funksjonar, som blir avdekt ved vernerundar, ikkje blir 
lagt inn i budsjettframlegget. 
 
Det er mange pålegg frå offentlege myndigheiter på bygg, som ikkje har blitt retta opp i. 
Dette gjeld  t.d luftkvalitet, brannrapport på sentrumsskulen, arbeidsforhold til tilsette i form 
av kontor og utstyr som er uforsvarleg i bruk. Her kan me nemne avsugstilhøva ved 
spesialrom, sag på sløydsal mm. Dette er ofte nemnde manglar, som blir dokumentert på 
vernerundar kvart år av lokale tillitsvalte/verneombod. 
 
Me vil oppfordre politikarane til å ha fokus på desse krava når budsjettet for 2023 skal 
vedtakast. 
 

Med helsing 

Utdanningsforbundet v/ Øyfrid Garborg Sande Aufles 

Fagforbundet v/ Ingvild Øverland 

Vernetenesta v/ Sigbjørn Tvitekkja


